



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte 12 april

kl. 18.00 på IP

Fotbollssektion

Närvarande: Jessica, Dan, Gabriella, L-O, Katarina, Camilla, Michael, Nicholas, Gert, Jenny

Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**

Jessica öppnar mötet och inleder med en presentation av tidigare och nya medlemmar av styrelsen.

2. **Fastställande av dagordning**

Fastställs med små justeringar.

3. **Föregående protokoll**

Inget att ta upp.

4. **Ekonomi**

a. **Ekonomirapport**

Dan går igenom ekonomin för året.

b. **Budget**

Dan förklarar den föreslagna budgeten för 2021, som antas efter smärre justeringar.

c. **Sponsring**

Micke går igenom och klargör sponsringen.

d. **Klädförsäljning**

Inte ett stort genomslag, men en viss försäljning. Nästa tillfälle sker i maj mellan 10-16/5

Försäljning av landslagströjor.

Michael kollar med Pernilla om ett förtydligande utskick.

e. **EM-Matchlotter**

Lotter till Sveriges gruppspelsmatcher. Första matchen är 10 juni. Det faller på föräldrarna att sälja. Cirka 10 st lotter/lag/match.

Beslut: *Beställer lotter till gruppspelsmatcherna och finalen. LO beställer.*

5. **Information**

a) **Söndagsmöte**

Jessica går igenom gårdagens söndagsmöte, nästa möte är

Nicolas och Dan med på.
Gert är gärna med på söndagsmöten.

- b) **Huvudstyrelsen**
Inget att rapportera.
- c) **HÖFF**
Inga matcher förrän 22-23 maj.
- d) **Roslagscupen**
1 juni kommer beslut fattas huruvida det blir cup eller inte. Ca 37 lag anmälda hittills.
- e) **SVFF/UFF**
Seniormatcher kommer inte igång förrän tidigast 22-23 maj.

6. Fotbollsverksamheten

- a) **Serie-/poolspel**
Inga matcher ska spelas enligt SvFF. Avvaktar beslut från UFF.
- b) **Utbildning**
TUC ca 14 st och några utanför klubben.
- c) **Domarutbildning**
5- och 7-manna utbildningar, sker under våren.

7. Anläggningar

- a. **Städdag IP**
Behövs bena ut vad som behöver göras och dela ut uppgifter till respektive lag.
Camilla och LO kollar upp uppgifter.
Vid UP behövs kritning och dylikt ske. Detta gör de yngsta lagen som tränar där.
- b. **Lägergården**
Förfråga från Vaksala F08 ca 40 st, att hyra om roslagscupen ej blir av.

8. Övriga frågor

- a) **Styrelseaktivitet**
Ny styrelse, då bör något göras att få ihop gruppen.
- b) **Conny Heléns minne**
Till den 18/4 ska skrift in till XL-hjälpen.
- c) **Äldsta pojklaget**
Diskussion om hur detta bör ske.

9. Nästa möte

- a) **Förslag 17 maj kl. 18.00 på IP**